
Communicatieraad  

Donderdag 15 maart 2012 

Aanwezig Johan Janssen – Bergbeemden, Karel Stoops – Bergbeemden, Jean-Pierre Maes – Gulden 

Vellekens, Willy Van Geirt – Het Laatste Plaatske, Toon Verheijen – Gazet van Antwerpen, 

Maria Verhaegen – Boomgaardstraat, Linda Van Dooren – Boomgaardstraat, Louis Van 

Roy – ’t Stokt, Yves Couder – ’t Stokt, David Fortuyn – De Smiskens, Bart Voordeckers, 

Willy Van Gorp – Brug 2, Marc Clymans – Wobeg, Rik Willems – Wobeg, Rika Hermans – 

Duinenfeesters, Liesbeth Verstappen – Kamerode, Eli Fransen – Vaart, Jacques Van 

Beurden – Vaart, Peter Wouters – Molen-Oost,  

Verontschuldigd HT&D-Gust Hensstraat, Muylenberg, Walter Dierckx – Wobeg, Boomgaard, De Loteling, 

Hellegat, Nicole Cleymans en Magda Van Massenhoven – Brug 2, ‘t Schuerke 

 

Opvolgpunten  

Lokerse Heide 

13 maart heeft Stad Turnhout en Heeren samen gezeten met buurtwerk Lokerse Heide. Wat betreft de 

omgevingswerken zal er nog met een beperkte groep van de Lokerse Heide samen gezeten worden.  

De buurt had nog een paar praktische vragen rond 50 km/u en het verbod op 3.5 ton in de Slachthuisstraat: dat is 

al goedgekeurd door de gemeenteraad, maar de vraag is wanneer het ingevoerd zal worden.  

 

Toelichting van de Lijn 

29 maart vindt er in de Raadzaal van het Stadhuis een toelichting plaats over de nieuwe lijnvoering waarop 

iedereen is uitgenodigd. Vragen en opmerkingen kunnen daar gesteld worden. Het is een toelichting en geen 

inspraakmoment, daar is de materie te complex voor.  

 

Commissie 

Linda Van Dooren had twee vragen die op de commissie beantwoord zouden worden.  

Op de commissie van 21 maart staat de jaarrekening van de Stadsregio geagendeerd. Het rioleringsverhaal 

wordt 21 maart niet behandeld. Linda Van Dooren zal via mail een antwoord krijgen.  

 

Evaluatie participatie Parking Stadspark.  

Een evaluatie van de toelichting rond Parking Stadspark:  

- Raadzaal is niet geschikt voor een dergelijke toelichting. 

- De toelichting was vrij complex en het ging vrij snel. 

- De werkwijze van het participatieve gedeelte was onduidelijk.  

- Resultaat is dat we wel op korte termijn een aantal tips hebben, er zijn een aantal voorstellen voor 

langere termijn. 

- Een werkgroep gaat het materiaal verder uitwerken. 

- Een aantal mensen uit de buurt had  zich al opgegeven voor de werkgroep, maar de groep moet 

aangevuld worden met bijvoorbeeld mensen van het ziekenhuis.  

- De algemene evaluatie is niet geheel positief. 

-  

Opmerkingen:  

Opm: Ik vond de uitleg wel duidelijk. Maar niet iedereen wilde luisteren of constructief meedenken.  

A: De insteek was volledig participatief. Het belang van de buurt stond echt wel voorop. Dit was dan het 

allereerste contact, dus dan is het jammer dat het zo gegaan is.  



Opm: Ik weet niet of het aanwezige publiek een goede weergave is van de mensen die daar wonen. We hebben 

het er met ons buurtwerk al wel over gepraat en we hebben het erover gehad hoe het buurtwerk daar een rol in 

kan spelen.  

 

Koningin Astridlaan 

Het wegenistraject is doorlopen. Naar aanleiding van de werken van Aquafin leggen we ineens de straat aan. We 

hebben de bewoners twee keer gezien. Voor een gedeelte van de straat was de parkeersituatie nog een vraag: 

geschrankt parkeren of parkeren aan beide zijden. De buurt heeft er over nagedacht en wil graag geschrankt 

parkeren. Het studiebureau kan dat verhaal afronden en naar een definitief ontwerp gaan.  

Daarnaast komt er in de Koningin Astridlaan, waar vroeger het deeltijds onderwijs zat, een project met enerzijds 

buitenschoolse opvang en anderzijds sociale woningen. Samen met De Ark wordt er nog een buurtvergadering 

georganiseerd.  

 

Brug 2 

De burgemeester heeft, zoals afgesproken, in een gesprek met de NV Scheepvaart het slipgevaar van de brug 

aangehaald. Een nieuwe laag leggen gaat niet, dan geraakt de brug uit evenwicht. In de winterperiode zal er nog 

wel gestrooid worden. Het probleem bij nat weer blijft dan wel bestaan.  

Het buurtwerk kan best de NV Scheepvaart ook brieven of mails sturen. Als stad kunnen we er niet veel meer 

aan doen. We zullen het op volgende overlegmomenten nog wel blijven aanhalen.  

Opm: De hele omgeving van de Nieuwe Kaai geeft een slordige indruk. Het onkruid staat er heel hoog. 

A: De afspraak is dat de paaiplaats alvast geruimd gaat worden. We spreken de bevoegde stadsdienst aan over 

het onkruid. De scheepvaart is wel verantwoordelijk voor het ruimen van het water en de kanaaldijken. Als stad 

mogen wij ook niet zomaar alles doen.  

 

Begijne Veldekens 

 
Naast een Finse piste en een skateterrein is er een gedeelte dat ingevuld kan worden als buurtpark. Het 

buurtcomité wordt betrokken in dit kleine participatietraject.  

Buurtwerk Vaart vraagt of ze ook mee betrokken kunnen worden?  

We gaan dit eerst met de naburige buurt bespreken. Het gaat hier wel over een publieke plaats, dus we zullen 

zeker terug koppelen.  

 



Stationsomgeving 

Er is een tussentijdse bewonersbrief vertrokken. De afspraak met de laatste bewoner is deze week geweest.  

Belangrijk is wel dat in dit project het voorziene terrein niet voor lange tijd braak blijft liggen.  

 

Participatiemoment Heizijdse Velden 

 
Er moet nagedacht worden over de invulling van het Groene vinger-park. Dit is in samenwerking met het bureau 

Fris in het Landschap. Het buurtcomité wordt zeker betrokken. De lijst met de opmerkingen van Brug 2 is 

doorgegeven aan de betrokken diensten.  

 

Parkeercommunicatie 

Momenteel zijn we enkel aan het communiceren rond het parkeren in verband met het openingsweekend. Het 

hele parkeerpakket moet ook nog gecommuniceerd worden, dat is dan de tweede communicatiegolf. Die is voor 

over veertien dagen.  

Een aantal opmerkingen hebben we gecontroleerd: 

- De dynamische borden werken, de cijfers kloppen ook.  

- Het bord op de Kastelein staat correct opgesteld.  

- Aan het felle licht is gewerkt.  

Opmerkingen: 

- De leesbaarheid is toch nog niet ideaal. Iemand die niet bekend is in Turnhout, die moet toch maar enkel 

weten waar er welke parking vrij is. De naam van die parking is van ondergeschikt belang. 

 

Turnhout 2012 

Wat hebben we als communicatiedienst gedaan: 

- Visibiliteit 

- Informatie via diverse kanalen 

- Wat volgt nog: TV Turnhout: de rode knop achter RTV (Digitext) en opening van de Grote Markt 

Opmerkingen: 

Opm: De deur was van ’t Steentje was vorige week zondag gesloten, terwijl het zo’n mooi weer was.  



A: De mensen van de toeristische dienst zullen dit weekend ook ‘bureau’ houden op de Grote Markt aan de kant 

van de fontein. Van daaruit gaan ook de wandelingen vertrekken en de nodige informatie zal aanwezig zijn.  

Het toeristisch kantoor is ook hernieuwd en aangekleed in een 2012-jasje. Er kunnen ook tickets gekocht worden 

en er kan met bancontact betaald worden.  

 

Varia 

Vragen/opmerkingen: 

Linda Van Dooren: 

- Opm: Ik heb nog steeds geen uitnodiging ontvangen voor het mobiliteitsplatform 

A: Vrijdag 16 maart wordt alles verstuurd. We waren nog aan het wachten op een aantal reacties.  

- We hebben ooit de vraag gesteld of er bewonersparkeren ingevoerd kan worden aan de woonkant van 

de Boomgaardstraat. Er zouden tellingen uitgevoerd worden en op basis daarvan zouden beslissingen 

genomen worden. Uit die tellingen zou uitkomen dat de parkeerdruk vooral ’s avonds er is en niet 

overdag. Ik heb die tellingen gevraagd. Nu zegt de mobiliteitsdienst dat er in het najaar van 2010 geen 

tellingen gebeurd zouden zijn. Hoe geraak ik aan die tellingen? 

 

Opm: De asfaltwerken aan de Oude Beersebaan zijn vroeger gestart dan vermeld in de bewonersbrief. Dit gaf 

echt wel problemen ter hoogte van de school.  

 

Opm: buurtwerk Vaart: We hebben weer het oude probleem met de Lijn. De pachters komen de andere kant van 

Turnhout binnen. De afspraak was dat die pachter de ring moesten nemen om naar zijn stelplaats te gaan, maar 

ze nemen allemaal de kant van brug 1. 

 

Opm: Die werken die op het Boomgaardplein aan de gang zijn, hoe lang blijven die duren en wat is er precies 

aan de gang? Drie vierde van het plein ligt half open. Dit geeft ook voor de Tijlstoet problemen.  

Een belangrijke opmerking hierbij is dat de communicatie rond de Tijlstoet goed gevoerd moet worden.  

 

Volgende communicatieraad: donderdag 12 april.  

 

Voor verslag, 

Irene van de Ven 

 

 

 


